
14 Mart 2020- Silivri Belediye Sayın Başkanı Volkan Yılmaz'ın “Silivri Deprem Planı, Afetlere Hazırlık 
ve Afet Yönetimi” toplantısındaki konuşması 
 
 

“SİYASET ÜSTÜ ANLAYIŞLA HAREKET ETMELİYİZ” 

 “Toplantımızın asıl amacı, tüm bilim insanlarının olası gördüğü Avcılar, Adalar, Silivri ve 

Şarkköy bölgesinde tahmin edilen büyük bir deprem. Biz hazırlıklı olmalıyız. Eğer bu deprem 

gerçekleşecekse, inşallah hazırlıklarımız tamamladıktan sonra gerçekleşmesini temenni 

ediyorum. Biz depremin yaratacağı etkilerin Silivri’de çok büyük ve hazin sorunlar 

yaratmaması adına, kentsel dönüşümü yani kötü bina stokunun ortadan kaldırılmasını ve afeti 

nasıl yöneteceğimizi, ilçemizde afetten sonra ve önce yapılacak eylemleri tek bir merkezden 

yönetilecek planlamayı nasıl kurarız bunları organize etmeliyiz. 26 Eylül 2019’da 5.8 

şiddetinde bir deprem yaşandı. O gün panik hali ile Silivri’de yaşadıklarımız, neler yapılıp 

nelerin yapılamadığını hep birlikte gördük. Deprem sonrasında yıkım kararı çıkan yapılarımız 

var. Hali hazırda yıkımını tamamladığımız binalarımız var. Ayrıca İstanbul Büyükşehir 

Belediyesi 3 stratejik pilot ilçe belirledi: Fatih, Avcılar, Silivri. Şunu ifade etmek istiyorum, 

bundan iki hafta önce Çevre Bakanımız Murat Kurum ile bir saati aşkın bir sohbet etme 

imkanı buldum. Tüm yüreğimle söylemek istiyorum hükümetimiz de, İstanbul Büyükşehir 

Belediyemiz de, Silivri Belediyemiz de siyaset üstü bir anlayış ile bunun üzerine gitme 

kararlılığında. Depremin siyaseti olmaz. Eş güdümle bu krizi yönetmek durumundayız. Bizim 

bu noktada hem İBB ile hem de merkezi hükümetimizle ciddi uyum içinde, çalışmaları 

hızlandırarak sonuçlar elde edeceğimize inanıyorum.”  

 

YILMAZ: “VATANDAŞIN CEBİNE DOKUNMA AMACINDA DEĞİLİZ” 

 

 “Silivri kentsel dönüşüm için alternatif yer anlamında şanslı. İstanbul’un birçok ilçesinde 

olmayan ama bizde olan yeni şehirleşme alanlarımız var. Dinamiklerimiz bu bağlamda iyi. 

Bize düşen cepten para çıkmasın veya metrekare hesabı değil, insan hayatı olmalı. Bu konuda 

kararlı adımlar atacağımızın bilinmesini istiyorum. Vatandaş ve belediye el ele vererek, insanı 

önceleyerek çalışacağız. Model oluşturarak, en önemlisi vatandaşın cebine çok dokunmadan, 

bütçe modellemesi yaparak, gerekirse kamu fedakârlığı ile bu dönüşümü hayata geçireceğiz.”  

 


